

元月主日聖工分擔 Sunday Service Helpers January 2013

第一堂崇拜 First Service			
司會 MC	呂雅玲 Yaling	司琴	張明莉 Pamela
司獻 Offering Attendants	楊士谷 Shih-Ku 陳宏義 Jesse	音響投影	馬炳彬 Barry Ma 陳泰昌 Tai Chen
敬拜讚美 Worship Leading	1/6 司會 MC- 1/13 鄭普凱 Kai - 1/20 司會 MC 1/27 李玉娟 Elise		
招待 usher	許麗華 Deborah、謝明珠 Rebecca Hsieh		

第二堂崇拜 Second Service		
	01/20	01/27
Speaker 講道:	Pastor Walter	Pastor Walter
Ushers 招待:	Jack / Sharon	Jamie / Moses
M.C. 司會:	Eunice Wu	Tom Chang
Audio/Video Tech. 音響投影:	Ted / Lawrence	Ted / Lawrence
Lunch Crew 午餐服事:	YG + FF	College

主日學 Sunday Schools			
第一堂 兒童主日學 First Service Children Sunday School	兒童敬拜 Worship	幼兒班/學前班 Toddler ~ Kindergarten	小學班 Upper Elementary
老師 Teacher / TA	從缺 Vacant	郭芃圻 Karin TA: Belle	Lawrence
第二堂 Second Service 兒童主日學 Children Sunday School	兒童敬拜 Worship	幼兒班 Toddler	學前班~小學班 Preschool ~ Lower Elementary
老師 Teacher	Peter	Amy Yao	Peter
成人主日學 12:00 pm Adult Sunday School	基要真理班 Basic Truth		七十二週聖經速讀 72 Weeks Bible Reading
老師 Teacher	陳泰昌 Tai, 陳宏義 Jesse		葉惠媛傳道 Carol

上週禮拜出席人數/奉獻 Last Week Attendants and Offering

1/13/2013		台語(TM)	英語(EM)	總數 Total
人數	禮拜 Attendants	76	50	126
	主日學 Sunday School	青少兒童 Children & Youth: 26	兒 Children : 10	36
修建/擴展基金 Bldg/Expansion fund		\$2400	\$55.00	\$2455.00

西雅圖台語基督教會

Seattle Formosan Christian Church



第一堂台語禮拜 First Service Taiwanese Worship
10:00am

鄭溢恩牧師 Pastor Ian Cheng:
425-623-2824
ian@seattlefcc.org

第二堂英語禮拜 Second Service English Worship 12:00pm

陳維特牧師 Pastor Walter Chen
206-853-9400
pastorwalt@seattlefcc.org

333 NE 76th Street
Seattle, WA 98115
Tel:206-522-8084
Fax: 206-522-7551
www.seattlefcc.org

第一堂台語 主日禮拜程序

Order of Worship –First Service Taiwanese Worship

主後 2013 年元月 20 日

January 20, 2013

❖ 序	樂		司	琴
❖ 宣	召		司	會
❖ 聖	詩	#209 着真心、着專心	會	眾
❖ 使徒信經			會	眾
❖ 啓應文		#27 詩篇 127/128	會	眾
❖ 禱告			司	會
❖ 讚美		"那雙看不見的手"	聖歌隊	
❖ 讀經		希伯來書 11: 11 ~ 16	司	會
❖ 講道		"生出無數果實"	鄭溢恩牧師	
❖ 聖詩		# 130 信靠順服	會	眾
❖ 奉獻		我之錢銀獻與祢 用出攏遵祢旨意 我之才情祢賞賜 甘願還祢做器具	會	眾
❖ 歡迎/報告			司	會
❖ 頌榮		#337A	會	眾
❖ 祝禱			鄭溢恩牧師	
❖ 阿們頌			會	眾
❖ 殿樂			司	琴

Ministry Announcements

- The 2013 deacon board ministry leaders are as follows:

Scott Lee : Chairperson	Jesse Chen : Secretary & Mission
Shih-Ku Yang : Treasurer & Facilities	Tom Chang : Worship
Daniel Chen : Fellowship	Elise Lee : Caring
Yaling Chen : Education	Sue-lan Liou : Serving
- SFCC Youth Group will be doing the 30 Hour Famine again this year on Feb 15-16. YG wants to thank everyone for their support last Sunday and also yesterday at SFCC Idol. There is one more fundraiser today at lunch. If you have any question or would like to donate, please see one of the youths.
- Joshua & Timothy will have a joint fellowship on February 16th, Saturday. Joshua Fellowship will prepare Lunar New Year Feast while Timothy Fellowship will invite young professionals and graduate students to attend. Anyone who's interested to contribute or have questions, please contact Joshua Fellowship PIC Karin, Timothy PIC: Nan Hsun & Caring Committee Deacon, Elise.
- We once again need to encourage each other to reduce waste, by having members bring and use own utensils including cups during Sunday lunch. Thanks to many of you are already doing this. We purchased plastic utensils for member to use if member forget or don't have their own utensils, but they need to clean and put back in the kitchen or take it home and remember to bring it back to use on Sunday lunch.
- **Children Ministry teacher's training workshop:** We are inviting the trainer from Child Evangelism Fellowship to give teachers and TAs a workshop. The workshop includes: vision and passion for the children, how the brain learns, lesson planning, discipline that disciples, classroom management, etc. All the current and future teachers and teaching assistants please attend the workshop. Parents are welcome too. It's from 9 am to 12 pm on 1/26 (Saturday) at SFCC. Please sign up with Eunice.
- **Caring and Prayer requests:**
 - Thank you all for praying for Hennessey's mother who's in stable condition after a stent has been placed into one of her artery last December.. We are thankful that she's recovering under God's care.
 - Thank you all for praying for Sandy's father (Katherine's Grandfather) during the past few months. He's in stable condition and he came over to visit Katherine's family last month. He's been to SFCC a few times since and we welcome him to our SFCC family.
 - Please pray for Brother John Huang's mother (Ted & Joyce's grandmother). Please ask God to bless her with peace & strength as she recovers from her illness.
 - " It's a Boy!" Congratulations to Chueh Family as they welcome their second child, Alston. Rainie now has a baby brother to play with. Thank you all for your cares and prayer.
 - Please continue to pray for Jeanette and Lawrence who are expecting.

事工報告

- 2013年執事會各執事事工分擔如下:

Scott Lee	: 主席	陳宏義	: 秘書與宣教
楊士谷	: 財務與修建	Tom Chang	: 崇拜
Daniel Chen	: 團契	李玉娟	: 關懷
呂雅玲	: 教育	陳秀蘭	: 服事

- 青少年團契將於 2/15-2/16 舉辦 30 個小時禁食體驗飢餓活動，以實際行動參與「世界展望會」全球不再有飢餓的慈善運動。青少年團契感謝大家熱心支持飢餓 30 活動及上星期日甜點義賣、昨夜星光大道歌唱擂台賽兩項系列募款活動；今天中午還有另一場食物點心義賣，請您把握共襄盛舉的機會，倘若您有感動，奉獻請註明「飢餓 30」，或洽青少年團契
- 約書亞和提摩太團契將在二月十六日星期六晚上舉行聯合聚會，豐盛的春節年菜將由約書亞兄姐供應，提摩太團契負責邀請年輕慕道朋友和留學生參加。其他兄姐若有感動響應請洽約書亞會長 Karin，提摩太會長南薰，關懷組: Elise。
- 服事組請大家互相勉勵，在今年新的年度再一次一起響應減少垃圾，綠化地球運動，主日午餐能攜帶自己的杯子和容器。服事組並準備了一些塑膠杯、盤給新來的朋友、客人或忘了帶自用餐具的兄姊用，用過後請自行清洗乾淨，放回原位。謝謝大家支持這個事工！
- 兒童主日學老師培訓：訂於 1/26 (六)上午 9:00~12:00 在教會舉行，屆時將邀請萬國兒童敬拜(CEF)的同工來分享如何帶領兒童主日學，內容豐富包括:頭腦如何記憶與學習、如何備課、課堂管理、怎樣讓孩子合作等等，請現任老師及助教，並未來有心在兒童事工服事的老師及助教參加培訓。也歡迎對兒童教育有興趣的父母及祖父母報名參加，以備講義。報名請今天結束前洽雅玲姐或 Eunice

肢體關懷

- 感謝兄姐為 Hennessey 的媽媽代禱。在十二月中，冠狀動脈裝了支架，一切順利已在安養當中，感謝上帝的保守。
- 也感謝兄姐數月來的代禱、Sandy 的爸爸身體狀況一切安好、上個月也從台灣遠道來、也曾與我們一起禮拜過幾次。求上帝繼續看顧保守。
- 恭喜居振和玉琪在一月九日喜獲男嬰、Alston. 母子平安、感謝兄姐關心代禱。
- 請繼續為有病痛的兄姐康復代禱: 仁杰兄、張裕宏教授、王伯伯、王媽媽等，並請為在臺灣有病痛的親人朋友身體欠安代禱: 智美姐的姊姊顏雅幸、麗雅姐的爸爸、榮勝兄的母親、麗華姐的父母、榮泰兄母親，求主施恩醫治，早日恢復健康。
- 請繼續為待產夫婦, Jeanette & Lawrence, 平安代禱。



題目: 「因著信，生出無數果實」

經文: 希伯來書 11:11-16

1. 存著信心等待，得著所應許的 (vv.11-12)
 - a.
 - b.
2. 存著信心等待，並沒有得著所應許的 (vv.13-16)
 - a.
 - b.
3. 我的回應



Order of Worship
Second Service English Worship
第二堂 英語主日禮拜程序

Prelude

Welcome and Praise

Offering

Announcement

Message

A Tale of Two Kings

Response Song

Benediction

Acts 12:1-5 (NIV)

¹ It was about this time that King Herod arrested some who belonged to the church, intending to persecute them.

² He had James, the brother of John, put to death with the sword.

³ When he saw that this pleased the Jews, he proceeded to seize Peter also. This happened during the Feast of Unleavened Bread.

⁴ After arresting him, he put him in prison, handing him over to be guarded by four squads of four soldiers each. Herod intended to bring him out for public trial after the Passover.

⁵ So Peter was kept in prison, but the church was earnestly praying to God for him.-